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Pavasario staigmena 

Mantas Zaramba  

       Vieną dieną aš išėjau pasivaikščioti 

po pievą. Buvo graţi, saulėta diena, pūtė 

lengvas ir šiltas vėjas. Kai nuėjau į pievos 

vidurį, pamačiau kaţką raudonuojant. 

Priėjau arčiau ir pamačiau tulpę. Ji buvo 

labai graţi, raudona. Jūs gal pagalvojote, 

kad aš ją nuskyniau ar išroviau ir 

parsinešiau namo? Ot ir ne – aš ją palikau 

ţydėti pievoje. O kad prisiminčiau tulpę, 

aš ją nufotografavau. 

 
Interviu 

Mokykla išmokė 

daugelio dalykų 

       „Saulės delne“ pristato interviu su 

žurnalistų būrelio narėmis 

abiturientėmis. Nuoširdžiai dėkojame 

už jų veiklą ir linkime kuo geriausios 

kloties! 

1. Ko išmokote mokykloje per 12 metų?  

2. Ko nesugebėjote, nepavyko išmokti? 

Kodėl? 

3. Ką norėtumėte pakeisti, jeigu 

galėtumėte, savo gyvenime, mokykloje, 

pasaulyje? 

4. Ar buvo naudinga dalyvauti 

žurnalistų būrelio veikloje? Kodėl? 

Nukelta į 2 p. 
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       Modesta Buliolytė: 

 

1. Mokykla išmokė mane daugelio dalykų. Čia 

išmokau rašyti, skaičiuoti, piešti, bet taip pat čia aš 

uţaugau ne tik fiziškai, bet ir morališkai. Mokykla 

išmokė mane vertybių, kurios mane lydi gyvenimo 

kelyje. Ţinoma, yra dalykų, kurių dar neišmokau, 

tačiau tai tik smulkmenos...  

2. Turiu dar visą gyvenimą prieš akis, kuris mane dar 

išmokys, ko neišmokau iki šiol. Tikrai tuo tikiu.  

3. Jei galėčiau, norėčiau pakeisti neigiamą ţmonių 

poţiūrį į gyvenimą ir į viską, kas yra aplink mus. 

Tada pasaulis taptų dar graţesnė vieta gyventi.  

4. Dţiaugiuosi, kad turėjau galimybę dalyvauti 

ţurnalistų būrelio veikloje, nes čia galėjau pasijusti 

kaţko dalimi ir ţinojau, kad buvo ţmonių, kurie nors 

kartą perskaitė tai, ką rašydavau mokyklos 

laikraštyje.  

Nukelta į 3 p. 

Atkelta iš 1 p. 

Interviu 

Mokykla išmokė 

daugelio dalykų 

5. Jei ne paslaptis, kokią specialybę rinksitės? 

6. Ką palinkėtumėte mokytojams ir mokiniams – 

išeinantiems ir pasiliekantiems? 

       Domantė Martinkutė: 

1.  Mokykloje įgavau įvairių ţinių, tad per 12 metų 

išmokau daug svarbių dalykų, kuriuos galėsiu 

pritaikyti ateityje. 

2. Labai sunku atsakyti į šį klausimą. Manau, kad 

nepavyko išmokti dar daug dalykų, nes visko 

išmokti yra neįmanoma .Dar daug gyvenimo 

pamokų laukia ateityje. 

 

 

 

3. Norėčiau pakeisti daug dalykų. Pirmiausia tai, 

kad visų gyvenime atsirastų daugiau supratingumo 

ir draugiškumo. 

4. Buvo naudinga, nes kiekvienas uţsiėmimas, 

būrelis mus išmoko kaţko nauja. 

5. Svajoju apie teisės studijas. 

6. Linkiu kantrybės, supratingumo, paprastumo ir 

mokėjimo bendrauti, išklausyti.  
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Atkelta iš 2 p. 

 

5. Jau galvoju apie tai, kas būsiu ateityje, bet kol 

kas negaliu to pasakyti. Kaip sakoma, „jei ţmogus 

planuoja, Dievas juokiasi“, todėl visi mano planai 

gali pasikeisti.  

6. Visada sakiau, kad mūsų mokykla yra mūsų 

„Saulė“, o mūsų mokytojai ir mokyklos 

darbuotojai yra tos mūsų „saulės“, šviesos nešėjai, 

mūsų „spinduliai“, kurie neša šviesą mums. Labai 

ačiū uţ šviesiausius 12 metų, kuriuos praleidau 

Švėkšnos „Saulės“ gimnazijoje. Vis dar sunku 

patikėti, kad tai, kas turi pradţią, turi ir pabaigą.  

 

       Edita Kuzaitė: 

 

 

1. Per visus 12 metų išmokau labai daug dalykų. 

Pradedant nuo visų mokomųjų dalykų, baigiant 

bendravimu su kitais. Labiau paţinau save, 

išmokau bendrauti ir įsiklausyti į kitus, išmokau 

padėti. Mokykla mane išmokė tokių dalykų, 

kuriuos galėsiu panaudoti gyvenime.  

2. Aišku, neįmanoma visko išmokti, bet, manau, 

kiek išėjo, tiek išmokau viską, ką pajėgiau.  

3. Nemanau, kad ką nors pakeisčiau. 

 

4. Iš pradţių, kai pradėjau eiti į ţurnalistų būrelį, 

išmokau gana naudingų dalykų, susijusių su interviu 

ėmimu, straipsnių rašymu ir kt. Todėl galiu pasakyti, 

kad ėjimas į šį būrelį man buvo naudingas, nes ką 

išmokau šiame būrelyje, galėsiu pritaikyti ir kitur savo 

gyvenime. 

5. Jeigu viskas bus gerai, rinksiuosi burnos higienos 

specialybę. 

6. Mokytojams palinkėčiau kantrybės ir galbūt būti 

kiek atlaidesniems, o visiems kitiems palinkėčiau 

sėkmės. 

Parengė Rasvita Kundrotaitė 

Grožis šalia mūsų 

Kvapnieji hiacintai 

Paulina Šarkaitė 

       Mūsų darţelyje auga hiacintai. Tai labai graţios ir 

kvapnios pavasarinės gėlės. Jų ţiedai būna balti, 

geltoni, mėlyni, violetiniai, rausvi, pilnaviduriai ar 

tuščiaviduriai. Pas mus auga rausvi ir balti hiacintai. 

Man labai patinka jų kvapas.  
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Kūryba  

Tomas Chockevičius 

    Laimė žiedų 

      ramybėje 

Uţsimerk ir negalvoki:  

Lyja ţiedlapių lietus...  

Ţydi medţiai, gėlės, pievos,  

Ţydi saulėtas dangus.  

 

Sklaido, varto vėjas knygą,  

Knygą, rašomą ţmogaus.  

Skaito tyliai ir nebyliai  

Raštą, apšviestą dangaus.  

 

Prisiglauski, nusijuoki -  

Vėjas gal paguos, supras,  

O pavasaris uţ lango  

Per gyvenimą nuves. 

 

Saugiai eisi ir dainuosi 

Saulės apšviestam kely,  

Ir joksai tamsos šešėlis 

Gėrio nebeišsklaidys.  

 

Ţiedus rinksi ir klausysies  

Paukščių medţių šakose – 

Vien tik laimę tu pajausi  

Toj ramybėj šventoje. 

 

Eilėraštį iliustruoja  

autoriaus  

nuotraukos. 

 

 

 

 

Laikraštį rengia Švėkšnos „Saulės“ gimnazijos žurnalistų būrelis  

(vadovė – mokytoja Rasvita Kundrotaitė).  

Laikraštį rasite gimnazijos tinklapyje www.saule.silute.lm.lt/ 

       


